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PROTOKÓŁ NR III/2024 

z Sesji Rady Gminy Bełchatów z dnia 27 maja 2024 r. o godz. 1000 

- sala konferencyjna Urzędu Gminy Bełchatów. 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

Otwarcia obrad III Sesji Rady Gminy Bełchatów IX kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Bełchatów Rafał Furczyński, który zgodnie ze statutem Gminy przewodniczył obradom. 

Powitał serdecznie wszystkich Radnych, władze gminy, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

                     Załącznik nr 1 – lista obecności radnych 

         Załącznik nr 2 – lista obecności gości 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 1/2024.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Bełchatów oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Mazury.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwa Bugaj.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu aktualizacji „Strategii Rozwoju Gminy Bełchatów na lata 2023-2030”, 

w tym trybu jej konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 

roku o zasadach prowadzenia polityki rozwoju.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Bełchatów, Miastem Bełchatów i Gminą Kluki. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bełchatów, warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

do gminnego zasobu nieruchomości położonej w obrębie 41 Zdzieszulice Górne, 

gm. Bełchatów. 



- 2 - 
 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce 

samorządu terytorialnego – Powiat Bełchatowski.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Bełchatów. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na rok 2024. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy Bełchatów z realizacji Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bełchatów za 2023 r.  

16. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Bełchatów za rok 2023.  

17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bełchatowie 

za 2023 r. 

18. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

 

Załącznik nr 3 – zawiadomienie 

o terminie sesji wraz z 

proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad? 

Wójt Konrad Koc:  

(01:20 w nagraniu wideo) 

Wójt poinformował, iż w uchwale budżetu Gminy Bełchatów na 2024, wprowadzona zostanie 

autopoprawka przy załączniku nr 4. Autopoprawka dotyczy funduszu sołeckiego, chodzi o 

Sołectwo Zawady. 

 

Ad. pkt. 2 

(02.02 w nagraniu wideo) 

Przyjęcie protokołu Nr 1/2024. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku uwag do protokołu. Przystępujemy 

do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie Przyjęcie protokołu nr 1/2024. - czas głosowania: 27 maja 
2024, godz. 10:07, wyniki: ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł 
Lesiak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Bogusława Maziarz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika 
Sadura (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Artur Szczerbetka (PRZECIW), Janusz Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Radny Damian Boruński omyłkowo zagłosował PRZECIW przyjęciu protokołu nr 1/2024. Radny Jest Za i nie 

wnosi żadnych uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt. 3 

(03:36 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Bełchatów oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Więcławek. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty o 

przedstawienie opinii Łódzkiego Kuratora Oświaty w sprawie przedmiotowego projektu  

uchwały. Obowiązek posiadania opinii wynika z przepisów.  

Radna Magdalena Rzepecka: Opinia została pozytywnie rozpatrzona. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaje pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Bełchatów 
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. - czas 
głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:10, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 
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Ad. pkt. 4 

(06.24 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Bełchatów.  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Więcławek  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty o 

przedstawienie opinii Łódzkiego Kuratora Oświaty w sprawie przedmiotowego projektu  

uchwały. Obowiązek posiadania opinii wynika z przepisów.  

Radna Magdalena Rzepecka: Opinia została pozytywnie rozpatrzona. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaje pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Bełchatów. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:13, wyniki: ZA: 15, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 5 

(08:52 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Mazury. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Sławomir Kuśmierek  
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Uważa, że należy poprzeć dążenia mieszkańców jeśli jest ich taka 

wola, aby wyodrębnić miejscowość jako oddzielne sołectwo. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Mazury. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu 
Sołectwa Mazury. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:16, wyniki: ZA: 15, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 6 

(12:35 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwa Bugaj. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Sławomir Kuśmierek  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radna Grażyna Kałużna: Zapytała ilu mieszkańców będzie liczyło sołectwo. 

 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Sławomir Kuśmierek  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Bugaj. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Bugaj. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:20, wyniki: ZA: 15, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 
 

Ad. pkt. 7 

(15:43 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

aktualizacji „Strategii Rozwoju Gminy Bełchatów na lata 2023-2030”, w tym trybu jej 

konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 roku o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju.  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Za-ca Kierownika Beata Markowiak   

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaje pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu aktualizacji 

„Strategii Rozwoju Gminy Bełchatów na lata 2023-2030”, w tym trybu jej konsultacji, o 

których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 roku o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju.  

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu aktualizacji „Strategii Rozwoju Gminy 
Bełchatów na lata 2023-2030”, w tym trybu jej konsultacji, o których mowa w 
art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 roku o zasadach prowadzenia polityki 
rozwoju. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:23, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 8 

(19:26 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Bełchatów, Miastem Bełchatów i Gminą Kluki. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 
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Wprowadzenia dokonała Kierownik Alicja Chlaściak 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał, czy dysponujemy projektem porozumienia międzygminnego, 

które będzie zawarte.   

Radna Renata Jabłońska: Zapytała, czy jest możliwość wydłużenia trasy oraz jak długo 

pętla w Kaszewicach będzie trwała. Radna zapytała również, czy przewidujemy w tych 

porozumieniach możliwość partycypacji w kosztach. 

Radna Bogusława Maziarz: Wyraziła przychylną opinię dotyczącą zawarcia niniejszego 

porozumienia. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał ile osób będzie korzystało z przejazdu w 

miejscowości Borki. 

Radna Grażyna Kałużna: Zapytała jakie będą koszty linii autobusowej i czy Gmina Kluki 

będzie partycypować w kosztach. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał, czy porozumienie będzie obejmować 

miejscowość Borki i zawrotkę w Kaszewicach oraz czy będzie ono poszerzone.  

 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Alicja Chlaściak oraz Wójt Konrad Koc. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Bełchatów, Miastem Bełchatów i Gminą Kluki. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Bełchatów, Miastem Bełchatów i Gminą Kluki. - czas głosowania: 27 maja 2024, 
godz. 10:33, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 9 

(29:10 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bełchatów, warunków i zasad 
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korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Alicja Chlaściak. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaje pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Bełchatów, warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Bełchatów, warunków i zasad korzystania z tych przystanków. - czas 
głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:35, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 10 

(31:23 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości położonej w obrębie 41 Zdzieszulice Górne, 

gm. Bełchatów. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Dyrektor Zofia Szumigaj - Grochocka. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Poprosił przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, 

żeby zajął stanowisko w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

Radny Damian Boruński: Opinia została pozytywnie rozpatrzona. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radna Renata Jabłońska: Jako Radna okręgu m.in. Zdzieszulic Górnych zwróciła się z 

prośbą o oddanie głosu za przyjęciem projektu uchwały. 



- 9 - 
 

Radna Bogusława Maziarz: Zapytała, czy osoby zamieszkujący blisko drogi będą 

generować koszty do gminy oraz czy gmina będzie musiała jeszcze wykupić część terenu. 

Radna Renata Jabłońska: Podkreśliła, że mowa jest o bezpłatnym przejęciu działki 

drogowej od właściciela. Gmina nie będzie ponosiła żadnych kosztów za przejęcie tej drogi. 

 

Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Zofia Szumigaj - Grochocka. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości położonej w obrębie 41 Zdzieszulice Górne, gm. Bełchatów. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości 
położonej w obrębie 41 Zdzieszulice Górne, gm. Bełchatów. - czas głosowania: 
27 maja 2024, godz. 10:44, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 11 

(39:48 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce 

samorządu terytorialnego – Powiat Bełchatowski.  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Włodzimierz Galimski oraz Wójt Konrad Koc 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaje pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego 

– Powiat Bełchatowski.  

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego – Powiat 
Bełchatowski. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 10:48, wyniki: ZA: 15, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 12 

(44:00 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Bełchatów. 

 

Wprowadzenia dokonał Przewodniczący Rafał Furczyński. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał o ile konkretnie wzrośnie wynagrodzenie Wójta Gminy 

Bełchatów. Radny zapytał również o plany regulacji wynagrodzeń dla pracowników urzędu 

oraz jednostek podległych. 

Radna Renata Jabłońska: Zauważyła, iż Wójt miał ustalone wynagrodzenie w 2021 roku. 

Podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego o ok. 8 procent, a dodatku specjalnego o 6 

procent, co zdaniem Radnej minimalne wynagrodzenie w 2021 roku wynosiło 2 tys. 800 zł, a 

na dzień dzisiejszy wynosi 4 tys. 242 zł., zatem to podwyżka o 34%. Zaapelowała do 

Radnych, aby pochylili się nad projektem uchwały, ze względu na to, iż Wójt do tej pory nie 

korzystał z maksymalnego wynagrodzenia. 

Radny Paweł Lesiak: Zaznaczył, że nie ma nic przeciwko podwyższeniu wynagradzania 

Pana Wójta, ale ma nadzieje, że pracownicy urzędu oraz jednostki podlegające również 

doczekają się regulacji wynagrodzenia. 

 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji Rafał Furczyński. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Bełchatów. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Bełchatów. - czas głosowania: 27 maja 2024, godz. 
10:54, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
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Ad. pkt. 13 

(50:36 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

  

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał, czy autopoprawka, która została wprowadzona 

nie mogła poczekać do następnej sesji. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata Łągiewska, Główny Specjalista Wojciech Raś 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bełchatów. - czas głosowania: 27 maja 
2024, godz. 11:24, wyniki: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł 
Lesiak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Bogusława Maziarz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika 
Sadura (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Ad. pkt. 14 

(55.58 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 
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Radna Grażyna Kałużna: Zauważyła, że w dziale 600 rozdział 616 § 6050 - Modernizacja 

przepustu w Woli Kruszyńskiej jest zwiększenie o 20 tys. zł. Dopytała, czy będzie robiony 

projekt czy już wykonanie przepustu. Radna zapytała co będzie obejmował projekt. 

Radna Monika Sadura: Zauważyła w załączniku nr 2 dział 900 zwiększenie dotacji do 

projektu OZE o 360 tys. zł. Zapytała, ile osób skorzysta z dofinansowania. Radna zapytała o 

zwiększenie o 300 tys. zł., w dziale 921. 

 Radna Ilona Kołodziej: Zapytała o załącznik nr 3 dział 010 dotyczący kanalizacji w 

miejscowości Helenów, czy przetarg jest już ogłoszony i jaki będzie termin realizacji. 

Radna Grażyna Kałużna: Zauważyła zwiększenie o 70 ty. zł.,  na rozbudowę oświetlenia na 

terenie Gminy Bełchatów. Radna zapytała o miejscowości Podwody Kolonia, Wola 

Kruszyńska, Podwody, czy są uwzględnione w zwiększeniu środków oraz czy te projekty 

zostaną zrealizowane w tym roku.  

Radny Paweł Lesiak: Zapytał na jakim etapie jest przebudowa szkoły w Janowie. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał kiedy ogłoszony będzie przetarg na przebudowę 

szkoły w Janowie. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata Łągiewska, Z-ca Kierownika Beata Markowiak, 

Główny Specjalista Wojciech Raś. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na rok 2024. 

Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmian w budżecie Gminy Bełchatów na rok 2024. - czas głosowania: 27 maja 
2024, godz. 11:39, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Damian Boruński (ZA), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), 
Renata Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (ZA), Ilona Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł Lesiak 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur 
Szczerbetka (ZA), Janusz Werecki (ZA), Mariusz Wolak (ZA) 
 

Ad. pkt. 15 

(1:10:53 w nagraniu wideo) 

Sprawozdanie Wójta Gminy Bełchatów z realizacji Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bełchatów za 2023 r.  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o przedstawienie. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Anna Kumor. 
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Brak głosów w dyskusji. 

 

Ad. pkt. 16 

(1:13:16 w nagraniu wideo) 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Bełchatów za rok 2023.  

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o przedstawienie. 

 

Ocenę przedstawiła Kierownik Anna Kumor. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Brak głosów w dyskusji. 

 

Ad. pkt. 17 

(1:15:30 w nagraniu wideo) 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bełchatowie za 2023 r. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o przedstawienie. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Anna Kumor 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radna Renata Jabłońska: Zadała pytanie odnośnie asystenta rodziny, mianowicie czy jest 

potrzeba zatrudnienia jeszcze jednego asystenta. 

Radna Monika Sadura: Zadała pytanie przytaczając rozdział 85228 str. nr 3, ile mamy 

zatrudnionych opiekunek i jaka jest zawarta umowa pomiędzy Gminą, a opiekunką. Radna 

zapytała czy opiekunka korzysta z samochodu prywatnego, czy służbowego i w jaki sposób 

jest to rozliczane.  

 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Anna Kumor 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji. 
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Ad. pkt. 18 

(1:22:27 w nagraniu wideo) 

Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

Radni otrzymali informację w materiałach.  

 

Ad. pkt. 19 

(1:22:54 w nagraniu wideo) 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrali: Przewodniczący Rafał Furczyński przedstawił pisma, 

które wpłynęły. Radny Paweł Lesiak w sprawie utworzenia Klubu Radnych Łączy Nas 

Gmina. Radna Grażyna Kałużna w sprawie modernizacji sali OSP w Podwodach. Radna 

Monika Sadura w sprawie przeznaczenia kwoty na dożynki i wakacjowania. Radna Ewa 

Gębarowska w sprawie zapisów dzieci na wakacjowanie. Radna Magdalena Rzepecka w 

sprawie drogi betonowej w Dobiecinie, w sprawie terminu realizacji dokumentacji świetlicy 

wiejskiej w Korczewie. Radny Paweł Lesiak w sprawie pisma, które wpłynęło ze Spółki 

Wodnej. Radna Ewa Gębarowska w sprawie problemu z dostępem bieżącej wody. Radna 

Grażyna Kałużna, w sprawie oddania do użytkowania garażu. Radny Paweł Lesiak w 

sprawie budowy nowego serwera oraz w sprawie sali na Augustynowie. Radna Renata 

Jabłońska w sprawie grantu otrzymanego dla miejscowości Zdzieszulice Górne. Radna Ilona 

Kołodziej w sprawie wodociągu i problemu z dostępnością wody oraz w sprawie przystanku 

w Helenowie. 

 

Ad. pkt. 20 

(2:11:03 w nagraniu wideo) 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rafał Furczyński stwierdził, iż porządek obrad III Sesji Rady Gminy 

został wyczerpany. Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 

i zakończył obrady. 

 

Protokołowała:                                                                Przewodniczący: 


